
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2024. szeptember 10. (18:04-19:52)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Lillik Dóra Elnök

2. Könczöl Luca Elnökhelyettes

3. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

4. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

5. Nagy Anna Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Csordás Dorottya Külügyi Bizottság elnöke

8. Osztényi Dóra Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Maller Hanga Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Tóth Huba Benedek Vendég

12.Szóráth Blanka Ellenőrző Bizottság elnöke

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások és beszámolók

Maller Hanga azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy szeptember 6-án a
Gólyatábor Szakos napján bemutatkozott a Rendezvényszervezői Bizottság, és szeptember
10-én részt vett egy megbeszélésen a Könyvtár Klubban a Karibuli részleteinek egyeztetése
miatt. Szeptember 9-én kezdetét vette az esemény jegyértékesítése, és a jegyek már aznap
elfogytak, továbbá a mai nap a másodkörös jegyek is értékesítésére is sor került. Augusztus
24-én felkérte Tóth Huba Benedeket utódjának.

Osztényi Dóra arról számol be, hogy nyár elején a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj
pályázatok bírálásával foglalatoskodott, ezenkívül az új delegált koordinátort holnap tervezik
felkérni. Szeptember 6-án a Gólyatábor Szakos napján bemutatkozott a Tanulmányi Bizottság,
illetve a Neptun használatáról tartott előadást, továbbá a tanévkezdésre készülnek.

Csordás Dorottya azt osztja meg, hogy a szeptember 2 és 6 között zajló Orientációs
Hét szervezésével foglalatoskodott, és szeptember 6-án a Gólyatábor Szakos napján
bemutatkozott a Külügyi Bizottság, emellett szeptember 3-án sikeresen lezajlott egy Pub Quiz
esemény a külföldi hallgatók számára.

Könczöl Luca beszámol arról, hogy augusztus 31-én elkészítette a PPK HÖK
Onboarding dokumentumot, és szeptember 2 és 8 között pedig részt vett a Gólyatáborban és
az azt előkészítő szervezői napokon. Elmondja még, hogy a mai nap megosztotta a fogadóórás
táblázatot, és arra kéri a jelenlévőket, hogy majd töltsék ki.
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Wawra Máté megosztja, hogy augusztus 26 és 29 között a Gólyahét napjairól tettek
közzé promóciós videókat a TikTok csatornára, és augusztus 29-én részt vett a Tájékoztató
Napon. Szeptember 1-jén közzétették a Gólyatábor promó filmjét, ezt követően szeptember 2
és 8 között részt vett a Gólyatábort előkészítő szervezői napokon, illetve a Gólyatáborban,
ahol a Gólyahét promó filmjének bemutatására is sor került. Mindezek mellett elkészült a
Karibuli Facebook eseménye, felügyelte a #mediagroup által közzétett tartalmakat felügyelte,
és szeptember 8-án elkészült a Kommunikációs Bizottság táblázata. Szeptember 9-én kezdetét
vette a Karibuli jegyértékesítése, továbbá a youtube csatorna és a #mediagroup facebook
oldala újra elérhetővé váltak. Szeptember 10-én a Karibuli jegyértékesítésének második köre
is siekrsen lezajlott, ezenkívül a Gólyahét promó filmjét megosztották, és jelenleg a Gólyahét
időtáblázatával foglalatoskodik.

Czingráber Péter arról számol be, hogy sikeres bírálói vizsgát tett a rendszeres
szociális támogatások kapcsán, és szeptember 3-án összeült Csipke Ágnessel, hogy
átbeszéljék a féléves projektek megvalósítását. Szeptember 6-án a Gólyatábor Szakos napján
bemutatkozott a Perspektíva, ahol sok érdeklődő volt, így reméli bővülni fog új tagokkal a
szerkesztőség.

Szántó Lili megosztja, hogy a Gólyatábor szervezésével foglalatoskodott.
Nagy Anna azt osztja meg, hogy augusztus 27-én lezajlott egy levélszavazás a közéleti

és kari pályázatokról, ezt követően augusztus 28-án sikeres bírálói vizsgát tett a rendszeres
szociális támogatások kapcsán. Augusztus 29-én részt vett a Tájékoztató Nap előadásán,
továbbá szeptember 2 és 8 között részt vett a Gólyatáborban, ahol szeptember 6-án
bemutatkozott a Diákjóléti Bizottság. Szeptember 4-én kezdetét vette a rendszeres szociális
támogatások leadása.

Layton Sandra arról számol be, hogy megérkeztek a NAPKAZY felújításához
megrendelt eszközök, és a felújításhoz szeretne majd létrehozni egy eseményt.

Lillik Dóra megosztja, hogy a Gólyatábor és a Tájékoztató Nap szervezésével
foglalatoskodott, továbbá szeptember 6-án a Gólyatábor Szakos napján bemutatkozott a
Hallgatói Önkormányzat.

2. Egyebek

Maller Hanga megosztja, hogy Kenese Lucát felkérték titkári pozícióba.
Wawra Máté beszámol arról, hogy legkésőbb a jövő héten meghirdetésre kerülnek a

kommunikációs bizottsági tagok pozíciói. Kikéri az Elnökség véleményét az általa kitalált
felvételi rendszerrel kapcsolatban, aminek részét képezné egy motivációs levél, referencia
munka, és egy személyes elbeszélgetés is.

Csordás Dorottya felveti, hogy a Mentor Kör közösségi média felületeinek kezelésével
megbízhatnának egy külföldi hallgatót.
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Wawra Máté elmondja, hogy a Gólyatábor Szakos napján a szervezőktől érkezett
visszajelzés a Szakos Hallgatói Érdekképviseleti rendszerrel kapcsolatban, emiatt érdemes
lenne jövőre átgondolni a rendszer működését.

Csordás Dorottya megosztja az Elnökség tagjaival a reprezentatív rendszer működését,
és kikéri a jelenlévők véleményét. Layton Sandra azt kérdezi, hogy reálisan mennyire
tudnának segíteni a különböző szakokat képviselő külföldi hallgatók. Csordás Dorottya azt
válaszolja, hogy a külföldi hallgatók képviselete mellett, a Szakos Hallgatói Érdeképviseleti
rendszerhez hasonlóan lehetne felépíteni a reprezentatív rendszer működését. Elmondja még,
hogy a Mentor Körbe is lehetne integrálni a külföldi Szakos Hallgatói Érdekképviselőket,
illetve a mentor képzésen tanulmányi ügyekkel foglalkozó részt is érdemes lehetne bevezetni.

Csordás Dorottya kikéri az Elnökség véleményét a Mentor Kör fordításával
kapcsolatban.

Lillik Dóra beszámol arról, hogy a jövő héten az EHÖK informatikai referense
ellátogat a Hallgatói Önkormányzat Irodájába.

Maller Hanga megosztja, hogy a jövő hét folyamán meghirdetésre kerül a
sportreferensi tisztség.

Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:52 perckor lezárja.

Budapest, 2024. szeptember 10.

Lillik Dóra Szóráth Blanka
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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